

排水管悬辊机 水泥机械 1200（秒）

产品名称	排水管悬辊机 水泥机械 1200（秒）
公司名称	湘潭市太阳升实业有限公司
价格	.00/个
规格参数	类型:水泥机械 成型周期:1200（秒） 传动方式:带传动
公司地址	湘潭市雨湖区南岭路83号
联系电话	073152313441 13907329719

产品详情

类型	水泥机械	成型周期	1200（秒）
传动方式	带传动	装机容量	15-120（kw）
总功率	15-120（w）	品牌	太阳升
型号	800- 3000 × 2m	用途	离心压制成型

dl系列电杆离心机dl serles electric pole centrifugal machine

dl系列离心机是符合zbq2004-88《环形钢筋混凝土电杆离心成型机》标准的成型机。该离心机共有dli（一次成型一根）、dl2（一次成型两根）二个大类，与符合jc364标准的模具配套可成型gb4623和gb396标准所规定的环形预应力混凝土电杆和环形钢筋混凝土电杆。该机设计独特，采用7614锥形调整轴承，性能可靠。

dlseries electric pole centrifugal machine is according to the standard zbq92004-88circle reinforced concrete electric pole centrifogal shaping mac hine, the machine has two type; dl(can rioduce one pole) and dlz(can rioduce two pole). formed complete sets with the mould under the standard jc364, the machine can produce circle prestressed concrete electric poles and circle reinforced concrete electric poles which ca meet the requirements of the standard gb4623 and gb396. the machine has unique design and reiable performance